



В HOMEPE:

IN THE ISSUE:

- Профессиональному изданию Интернет-журналу «Нанотехнологии в строительстве» организаторами самой крупной международной архитектурно-строительной выставки BATIMAT Paris (Франция, Париж) вручен Сертификат
- The organizers of the largest international architectural and construction exhibition BATIMAT Paris (France, Paris) awarded the professional edition Internet-Journal «Nanotechnologies in Construction» with the Certificate.
- Изобретения в области нанотехнологий обеспечивают повышение прочности и ресурса конструкций из металлических, композиционных полимерных и металлополимерных материалов
- The inventions in the nanotechnological area provide increased strength and life span of the structures made of metal, composite and metal and polymer materials.
- Интернет-журнал «Нанотехнологии в строительстве» признан лауреатом премии «Российский Олимп высоких технологий-2013» в номинации «За продвижение на российский рынок новых наукоёмких технологий (прежде всего – нанотехнологий в строительстве и ЖКХ)»
- The Internet-Journal «Nanotechnologies in Construction» was recognized as the laureate of the reward «Russian Olympus of High Technologies-2013» in the nomination «Promotion of the new high technologies (mainly nanotechnologies in construction and communal and housing services) at the Russian market»

www.nanobuild.ru

e-mail: info@nanobuild.ru

